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Notulen 

 
Betreft : Algemene Vergadering NOREA 

Datum : Donderdag 12 december 2024 

 

 
 

  

1. Opening en mededelingen 

NOREA-voorzitter Irene Vettewinkel-Raymakers opent de vergadering om 

16.00u. De opkomst is goed en er is quorum voor de te nemen besluiten. 

Bestuurslid Bart de Jongh is helaas verhinderd en heeft inmiddels, door het 

aanvaarden van een nieuwe functie zijn bestuurstaken moeten neerleggen. Er 

is grote waardering voor zijn inzet voor NOREA in de afgelopen jaren.  

 

Er wordt een korte terugblik gegeven over de recente ontwikkelingen.  

 

✓ Recentelijk heeft NOREA actief acte de presence gegeven op het Security 

Congres van 9 oktober, het Risk Event van 6 november en op het ECP 

congres van 21 november. Dit als deelnemer en spreker.  

✓ Het congres op 12 november in verband met het 20-jarig jubileum van de 

Kennisgroep ICT & Zorg was een groot succes. 

✓ Ook de NOREA-kennissessies op 23 september: roundtable Actuele 

ontwikkelingen vakgebied en 24 oktober: seminar Dossiervorming en het 

Young Prof Event ESG op 2 oktober hadden een grote opkomst. 
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✓ Het overleg tussen de NBA, VRC, IIA en NOREA over de invulling van een 

toekomstig (audit)profiel is nog steeds gaande.  

✓ De grote OOB-kantoren hebben zich gecommitteerd om uren en 

mankracht te leveren om enige versnelling aan te brengen in de ambities 

van NOREA. De afgelopen maanden is dit wat concreter van de grond 

gekomen. Gestreefd wordt naar versnelling in de uitvoering van de 

plannen.  

✓ Recentelijk zijn er constructieve gesprekken geweest met de Universiteiten 

om het huidige profiel te evalueren.  

✓ In samenwerking met de Radiofabriek, zijnde een organisatie die de 

podcasts faciliteert, zijn de eerste podcasts succesvol gelanceerd.  

 

2. Verslag 26 juni 2024  

Het verslag wordt zonder opmerkingen door de Leden vastgesteld.  

 

3. Bestuurswisselingen  

Irene Vettewinkel heeft aangegeven te willen terugtreden als voorzitter en 

bestuurslid van NOREA. Haar beoogde opvolger is Marc Welters. Marc Welters 

wordt bij acclamatie door de ALV benoemd als de nieuwe voorzitter. (Besluit) In 

deze nieuwe rol wordt door Marc stilgestaan bij de bestuursperiode van Irene 

waarbij hij uitvoerig stilstaat bij een aantal topics in de afgelopen jaren waar Irene 

in haar rol een grote bijdrage heeft geleverd aan de positionering en profilering 

van NOREA. Irene geeft vervolgens aan terug te kijken op een intensieve maar 

prettig tijd. Ze geeft aan trots te zijn op het grote aantal vrijwilligers die soms op 

de achtergrond de basis zijn van het succes van NOREA. 

Zoals eerder is genoemd treedt Bart de Jongh terug als bestuurslid. Edwin 

Hummel (overheidsprofiel) is bereid gevonden om hem op te volgen. Na een korte 

introductie van Edwin wordt hij bij acclamatie door de ALV benoemd tot 

bestuurslid NOREA. (Besluit) 

 

4. Strategie 2025-2029 

Voorzitter Marc Welters licht de strategie 2025-2029 toe. De strategie is verdeeld 

naar een aantal actieplannen. Voor ieder actieplan zijn vervolgens actiehouders 

benoemd die gezamenlijk of op onderdelen uitvoering geven aan genoemde 

deliverables. De betreffende actiehouders geven een korte toelichting op de 

sheets. 
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Permanent punt van aandacht is het op peil houden van het Leden aantal. Gezien 

de huidige en toekomstige marktontwikkelingen zou een aanzienlijke groei nodig 

zijn om de markt adequaat te kunnen bedienen. Veel potentiële leden hikken aan 
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tegen het hoge aantal vlieguren (4.500!) dat benodigd is. Voor velen, met 

uitzondering van de accountantskantoren, IT-auditkantoren en 

Overheidsorganisaties, is dit een belemmering.  

De kwaliteit en toegankelijkheid van de Website heeft een hoge prioriteit.     

De toekomstige brede introductie zal met behulp van de nodige PR NOREA de 

nodige exposure en aandacht kunnen opleveren. 

 

5. Begroting 2025 

Viktor Krul licht, namens Manon van Rietschoten (Penningmeester) de stukken 

toe. De opbouw en de planvorming is gelijk aan de begroting 2024. Omdat een 

aantal initiatieven later zijn gestart is het verwachte resultaat 2024 lager dan 

begroot.  

In de begroting 2025 is rekening gehouden met een inflatiecorrectie van ca 3 % . 

De contributies en de tarieven van onderlinge dienstverlening zijn hier eveneens 

mee gecorrigeerd.  

 

 

Prognose/realisatie 2024 en Begroting 2025
op basis van rapportage per Q3 2024

Baten 2023 2024 2024 2024 2025

Jaarrekening Begroting

Rapportage t/m 

september (Q3)

Prognose 

jaarafsluiting Begroting

€        €       € € €       

Contributies/entreegelden 862.479 903.000 916.247 916.247 949.345

Activiteiten en cursussen 550 10.000 0 0 5.000

Publicaties 187 300 0 0 0

Rente 0 0 7.647 13.239 9.000

Overige baten 16.540 5.000 1.066 1.466 1.500

Kwaliteitsonderzoek 25.995 25.000 1.485 22.410 34.000

Som der baten 905.751 943.300 926.445 953.362 998.845

Lasten

Bestuur, commissies, werkgroepen 17.398 20.000 7.765 30.000 25.000

Bureau- en bedrijfskosten 524.630 725.000 475.562 653.675 750.000

Activiteiten en cursussen 20.626 10.000 1.247 2.925 5.000

Publicaties 0 0 0 0 0

PR-kosten 140.669 175.000 90.345 142.292 175.000

Vaktechnische ontwikkeling 53.659 100.000 10.121 13.406 125.000

Bijdragen IFAC/ECP.nl etc. 10.116 10.000 9.742 9.742 10.000

Advieskosten 0 35.000 72 14.553 35.000

Kwaliteitsonderzoek 29.173 25.000 8.683 32.200 41.000

Overige kosten -72.252 7.500 995 0 3.000

Som der lasten 724.019 1.107.500 604.532 898.793 1.169.000

Resultaat 181.732 -164.200 321.913 54.569 -170.155

Balansposten Eind 2023 Eind 2024 Eind 2024 Eind 2025

Algemene Reserve 961.437 787.237 1.006.006 825.851

Bestemmingsres.Lustrum 2027 20.000 30.000 30.000 40.000

Totaal 981.437 817.237 1.036.006 865.851

817.237                                     

3-12-2024
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De begroting 2025, de contributies 2025 en de tarieven 2025 voor onderlinge 

dienstverlening worden door de Leden vastgesteld.  (Besluit) 

 

6. Rondvraag en sluiting 

Nadat er geen gebruik wordt gemaakt van de Rondvraag sluit de voorzitter Marc 

Welters de vergadering, met dank voor ieders inbreng, om 17.00u.  

Hierna start het informeel gedeelte georganiseerd door de Young Professionals.    

Er werd een dialoogsessie georganiseerd onder leiding van hosts Hakan Koçak en 

Youssef Rahmouni van BusySeasonTalks met sprekers Jeroen Prinse, 

Transformational Chief Information Security Officer,  Elise Taselaar, voorzitter 

NOREA/ISACA Young Professionals, Elke van Tiggelen, directeur BDO en 

voorzitter NOREA Marc Welters. 


